## Theme Party 主题庆祝会 — 5月25日

Hello listener friend, We're glad to meet you again. Welcome to English World. I am your radio friend Mark, along with Guo Wen-Jie.

听友你好, 马可和文洁我欢迎你收听英语世界

Wen-Jie, I don't know about yours, but my weekend was great.

他说他周末过得很好 What did you do?

My wife and I went to a block party.

I see. 他们和住家附近邻居有个"街头好邻居"聚会 You must have had a good time.

Oh, yes, and the weather couldn't have been better. How was your weekend?
Oh, I also went to a party. 我也去了一个社交聚会

What kind of party is it?

It was a lady's tea party. 是妇女茶会

OK.

We all had to dress nicely.每个人打扮好漂亮

And you all drank tea and ate cookies?

Right. It was very special to me.

Well Good. You know, we all love to party.

I notice that. As a matter of fact, we Chinese love to celebrate too. We have all kinds of festivals like, Chinese New Year, Moon Festival···etc. 我们也庆祝许多节庆场合

And with that comes a lot of eating.

That's for sure. 节期时分当然也都有美食了 Food is important.

## Party Time 开庆祝会

A birthday party(生日会), a dinner party(晚餐聚会),

a garden party(户外庭园聚会)

He is hosting a party. 他主办一个庆祝会

We can also say, He is giving a party

Or, He is having a party.

I remember when my kids were young, we had a lot of birthday parties.

马可说孩子小时候,他们开办了很多生日庆祝会

For example, Easter Egg party,(好比,复活节寻蛋庆祝会)

A Costume party(化妆打扮庆祝会).

A Bowling party.

打保龄球生日会等等 Do you always have a theme?

It's good to have a theme. Everyone likes to go to theme

西方人喜欢主题庆祝会

Theme parties are not only for kids. A lot of adult parties also have themes.

主题庆祝会,不单只给孩子们,也适用成人

For example, one can have a Mexican Fiesta. In western world, we even have Chinese theme.

好比,墨西哥主题. 在西方,也有中国式的主题庆祝会

There are stores that sell different kinds of party things so that the host can plan everything accordingly.

许多店卖不同的庆祝会所需品,好让主人家可以按计画来预备

With decorations, utensils, games, and the list goes on.

有摆饰,用具,游戏等等

Guests come to the party can dress up in costumes.

客人则可以打扮,穿戴特别的服饰

And the party goes on.

庆祝会就这样开始了

## Chinese theme party 中国主题宴会

Chinese symbols, dragons or cherry blossoms are some popular Chinese themes.

汉字,龙,或梅花都是流行的中国主题

Decorate with Chinese paper lanterns, red streamers and gold accents.

布置可采用中国灯笼、红纸条、金色的点缀

Serve food such as egg rolls won tons, dim sum and hot tea.

宴客食物可以是春卷,馄饨,点心,热茶。

Offer chopsticks as eating utensils.

让客人试著用筷子来吃东西

Use the Chinese take-out boxes as gift bags.

用外卖的中国盒子放小礼物送给宾客

Coming up next, our young producer Josh is hosting a party.

接下来,年轻的制作人德嘉许多要主办一个庆祝会 I wonder what kind of theme it has.

I don't know. Let's have him tell us first hand.

到底是怎样的主题宴会呢?我们让他自己来说

Wen-Jie, you will do the translation first.

All right. 我先来帮助你了解内容

\*Insert: "Pink Party"

What a brilliant idea for a theme party! You get everyone dressed alike in one place, and it makes for a very entertaining night with lots of great pictures.

办一个主题庆祝会是个多么棒的点子!你叫每个人都穿相类似的衣服 聚在同一处,那就是很具娱乐性的有趣夜晚,也会拍很多很棒的照 片。

What can I do to make people laugh out loud when they walk in, make people remember this night by the fun games and memorable snapshots, make people really never want to leave this party! I then began to see Pink.

我能做什么让每个人一进门就开怀大笑,让宾客玩什么有趣的游戏,留下具有记念性的照片,让人们对这个晚上印象深刻,巴不得这个庆祝会永远不要结束。想著想著,我开始看到粉红色了。

I present to you the Pink Party. Everywhere you go you see Pink. Pink Cups. Pink Plates. Pink Clothing. Pink Balloons. Pink Streamers. Pink Drinks. Pink Cakes. Pink Sunglasses. Pink Everything!

让我介绍给你这个粉红色的庆祝会。你放眼一看,到处都是粉红色。 粉红杯子,粉红盘子,粉红衣服,粉红气球,也挂著粉红长纸条,粉 红色饮料,粉红色蛋糕,一切都是粉红色!

I got home from work that day and began to decorate the house with all pink. There was going to be 30 people in my house wearing Pink, guys and girls.

那天我从工作单位回到家,开始著手把我家布置成全然粉红色。我将有 30 个朋友来作客,无论是男是女,大家都穿粉红色衣服。

Men can sometimes come off a little odd with Pink attire! I of course, being the host, went over the top with kittens on my Pink sweatpants and a lovely Pink V Neck T-shirt. It's Classic. It was a big success, and one heck of a party.

男人穿粉红色衣服可以说有点怪异。我作为主人家,当然穿的别出心裁,我穿著印有小猫的粉红运动长裤,外加一件可爱的粉红尖领 T 恤衫。那个庆祝会不用说,当然是很棒很成功。

It's just fun to get everyone together for themed parties. I think my next one will be a black and white party, or an ugly sweater party, or whatever crazy idea hits my mind. Theme parties are a blast, try it!

有个主题庆祝会,能聚集大家在一起真是有趣。我下回再办,可以来 个黑白主题的庆祝会,或是大家穿最糗最难看的毛衣聚会,或者看我 脑里会出现什么疯狂的点子。主题庆祝会可以是很轰动很劲爆的,你 也试试主办或参加一个吧!

-----

Ha! Josh is young. No wonder he can think of a "Pink Party". That was crazy! Josh 还年轻,真亏他想得出这个粉红庆祝会 I can't picture you Mark wearing pink.

No, I'm not wearing pink. Shall we review Josh's pink party again. Sure. 我们这回不间断来听德嘉许的粉红庆祝会

What a brilliant idea for a theme party! You get everyone dressed alike in one place, and it makes for a very entertaining night with lots of great pictures. What can I do make people laugh out loud when they walk in, make people remember this night by the fun games and memorable snapshots, make people really never want to leave this party! I then

began to see Pink.

I present to you the Pink Party. Everywhere you go you see Pink. Pink Cups. Pink Plates. Pink Clothing. Pink Balloons. Pink Streamers. Pink Drinks. Pink Cakes. Pink Sunglasses. Pink Everything!

I got home from work that day and began to decorate the house with all pink. There was going to be 30 people in my house wearing Pink, guys and girls. Men can sometimes come off a little odd with Pink attire! I of course, being the host, went over the top with kittens on my Pink sweatpants and a lovely Pink V Neck T-shirt. Classic. It was a big success, and one heck of a party.

It's just fun to get everyone together for themed parties. I think my next one will be a black and white party, or an ugly sweater party, or whatever crazy idea hits my mind. Theme parties are a blast, try it!

\_\_\_\_\_

A party is a time for gathering, celebrating and having good times with family members and good friends.

庆祝会是和亲人好朋友快乐团聚欢庆的时光

Whether it's a birthday, graduation, marriage, new baby,

不论是生日,毕业,结婚,生子

Or celebrating friendship and festivals.

或者 庆祝友情,节期

We can give our praise and thanks to God.

所有的庆祝都可以包含了我们对神的感恩赞美

## Verse For Life 生命经文

Be joyful always;

要常常喜乐,

Pray continually;

不住的祷告,

Give thanks in all circumstances,

凡事谢恩,

For this is God's will for you in Christ Jesus.

因为这是神在基督耶稣里向你们所定的旨意。

I Thessalonians 5:16-18 帖撒罗尼迦前书

Be joyful always; Pray continually; Give thanks in all circumstances,

For this is God's will for you in Christ Jesus.

I Thessalonians 5:16-18

-----

Listener friends, Our topic for today's lesson is: Theme Party

今天和你谈的是:主题庆祝会

Don't forget to visit our website and learn more.

别忘了上网站来复习教过的课程

And please write us. We love to hear your responses and feedback.

我们也希望有你的交流,请写信来

Until we meet again, I am your friend Mark.

... And I am your friend Guo Wen-Jie. Happy Learning!

Zai-Jian.

------

Mark, if I host a Chinese party, will you come? If you invite me, of course.

What kind of Chinese food do you like?
I love egg rolls and Orange Chicken. (They are good). But one thing please, don't tell me to eat with chopsticks.

Come on, You can do it.